

Ocosingo Chiapas Mexico on February 27.

Beloved brothers, I hereby address you with the due respect that you deserve and hoping that you are in good health, enjoying the rich blessings of our Heavenly Father. After this short greeting, move on to the following lines.

Monday, January 1, we were at the Bahtzibiltic congregation in the municipality of Chilon, in thanksgiving for the year 2024.

Tuesday, January 2, we went to Sacrificio la Esperanza in thanksgiving for the new year.

Wednesday, January 3, we were in the Pamala congregation, municipality of Ocosingo, we continued with thanksgiving.

Sunday, January 7, in Sacrificio la Esperanza, municipality of Ocsingo, preaching at the meeting place.

Wednesday, January 10, we were in Los Quiniches, municipality of Ocsingo, encouraging our Tzeltal Mayan speakers.

Sunday, January 14, we were at the Emiliano Zapata congregation in the municipality of Altamirano.

Wednesday, January 17, we went to the Guadalupe rancheria, Ocosingo municipality, visiting and encouraging our Tzeltal Mayan speaking brothers.

Sunday, January 21 in Bachajon, municipality of Chilon, preaching at the meeting place.

Wednesday, January 24, we were at the Sacrificio la Esperanza congregation in the municipality of Ocosingo.

Sunday, January 28, we went to the Chaban congregation in the municipality of Chilon, preaching the word of God in the meeting place.

Wednesday, January 31, we were in Batzibiltic, municipality of Chilon, praying for the health of our brother Nicolas Lara Hernandez.

We also continue on Dimension Cristiana fm radio to encourage our brothers, thank you for blessing us with financial help so we can be close to our brothers.

Without further ado for the moment, see you soon, blessings.

CAREFULLY, YOUR SERVANT AND CHRIST, MATEO AGUILAR VAZQUEZ.

Ocosingo chiapas mexico a 27 de Febrero.

Amados hermanos por este medio me dirijo a Usted con el debido respeto que merecen y esperando que se encuentren bien de salud, disfrutando las ricas Bendiciones de nuestro Padre Celestial, despues de este corto saludo pasa a los siguientes linias.

Lunes 1 de enero estuvimos en la congregacion Bahtzibiltic municipio de chilon, en accion de gracias por el año 2024.

Martes 2 de enero fuimos a Sacrificio la esperanza en accion de gracias por el año nuevo.

Miercoles 3 de enero estuvimo en la congregacion pamala municipio de ocosingo seguimos con la accion de gracias.

Domingo 7 de enero en Sacrificio la esperanza municipio de ocsingo predicando en el local de reunion.

Miercoles 10 de enero estuvimos en los Quiniches municipio de ocsingo Animando a nuestros de habla tzeltal maya.

Domingo 14 de enero estuvimos en la congregacion Emiliano Zapata municipio de Altamirano.

Miercoles 17 de enero fuimos a la rancheria Guadalupe municipio ocosingo vicitando y animando a nuestros hermanos de habla tzeltal maya.

Domingo 21 de enero en Bachajon municipio de chilon predicando en el local de reunion.

Miercoles 24 de enero estuvimos en la congregacion Sacrificio la esperanza municipio de ocosingo.

Domingo 28 de enero fuimos a la congregacion chaban municipio de chilon, predicando la palabra de Dios en el local de reunion.

Miercoles 31 de enero estuvimos Batzibiltic municipio de chilon orando por la salud de nuestro hermam0 Nicolas Lara hernandez.

seguimos tambien en la radio fm Dimension Cristiana para animar a nuestro hermanos, gracias bendecirnos por ayuda economica y asi poder estar serca de nuestros hermanos. sin mas por el momento hasta pronto bendiciones.

ATENTAMENTE, SU SIERVO Y CRISTO, MATEO AGUILAR VAZQUEZ.